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Actualisatie risicoprofiel en evaluatie beleidsplan 

Doel van deze memo is uw bestuur mee te nemen in de planning en invulling van de actualisatie van het risicoprofiel 

en evaluatie van het beleidsplan, o.a. inhoudende de vraag welke twee AB-leden naast de voorzitter willen meedoen 

in de bestuurlijke meedenkgroep.  

Het huidige geldende beleidsplan 2016-2019 is medio 2015 vastgesteld, incl. bijbehorend regionaal risicoprofiel 

Twente. Het regionaal risicoprofiel is een inventarisatie en analyse van de risico’s waarop het beleid van de VRT is 

gebaseerd. 

Bij de vaststelling is afgesproken dat halverwege de huidige beleidsperiode, eind 2017/begin 2018, een tussentijdse 

evaluatie zou plaatsvinden. Dat moment is er nu. 

Een tussentijdse evaluatie is niet alleen bedoeld om te kijken waar we nu staan, maar ook om daar waar nodig en 

mogelijk bij te sturen. 

Streven is de evaluatie in de laatste bestuursvergadering voor de zomer van 2018 aan de orde te stellen. In die 

vergadering wordt ook de begroting voor het volgende dienstjaar (2019) vastgesteld. Een logisch samenhangend 

moment. Vóór de vaststelling van het beleidsplan zijn alle gemeenteraden in de gelegenheid gesteld hun zienswijze 

op dit plan te geven. Dit heeft een minimale input opgeleverd. De raden nu dan te betrekken bij de evaluatie lijkt een 

stap te ver. Wanneer we het concept beleidsplan voor de periode 2020-2013 gereed hebben, zal deze voor een 

zienswijze aan de gemeenteraden worden voorgelegd.   

De eerste resultaten voortkomende uit de actualisatie en evaluatie zullen worden besproken in de bestuurlijke 2-

daagse van februari 2018. 

Risicoprofiel 

Er zal een inhoudelijke actualisatie plaatsvinden. Bedoeling is ook de vorm/uiting van het risicoprofiel te verbeteren, 

in die zin dat er een modulaire opbouw zal komen (net zoals bij de rampbestrijdingsplannen), en het risicoprofiel 

rekening houdt met de Omgevingswet, in die zin dat er meer geïnvesteerd wordt op samenwerking aan de voorkant.  

Deze laatst genoemde verbeterslag  zal later gereed zijn dan de inhoudelijke actualisatie. De vakgroep 

Risicobeheersing heeft een plan van aanpak opgesteld. 

Bij de actualisatie van het risicoprofiel zal er aandacht zijn voor vier dimensies: 

1. De risico’s op de grond, hetgeen veelal overeenkomt met het huidige risicoprofiel; 

2. De risico’s onder de grond, bijv. opslag in en stabiliteit van zoutcavernes (zie ook RIVM 

onderzoek); 

3. De risico’s in de lucht, bijv. gebruik drones tgv veiligheid en met als gevolg meer onveiligheid; 

4. Onzichtbare risico’s zoals cybercrime. 

Er wordt gestreefd naar een goede afspiegeling binnen het risicoprofiel van het aantal scenario’s over de 

maatschappelijke thema’s uit de landelijke Handreiking Regionaal Risicoprofiel: 
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- Natuurlijke omgeving 

- Gebouwde omgeving 

- Technologische omgeving 

- Vitale infrastructuur en voorzieningen 

- Verkeer en vervoer 

- Gezondheid 

- Sociaal maatschappelijke omgeving. 

Beleidsplan 

In het huidige beleidsplan staan de volgende strategische speerpunten benoemd: 

- Innovatie als uitgangspunt van ons denken en doen 

- Goede informatievoorziening 

- Anticiperen op en faciliteren van ontwikkelingen in de samenleving 

- Resultaatgerichte regionale crisisorganisatie, die aansluit op de samenleving 

- Betekenisvol samenwerken. 

Voorstel is de evaluatie zowel ambtelijk als bestuurlijk op te pakken. Medewerkers (vanuit de verschillende 

kolommen) en bestuurders die hun input geven en meedenken. De voorzitter VRT wil de bestuurlijke groep 

voorzitten. Naast één of twee DB-leden, zou het goed zijn ook enkele AB-leden mee te laten denken.  

Vragen die aan de orde kunnen komen: Zijn we op de goede weg? Hebben we nog steeds de goede 

prioriteitsstelling? Moeten we bijsturen? Hebben we voldoende gedaan om de doelstellingen te bereiken? Zijn dit nog 

steeds onze speerpunten of moeten we nu andere benoemen? Etc. 

 


